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      Annotation

    
        
          Цель работы – разработка и экономическое обоснование мероприятий по развитию системы сбыта ООО «ФЕАР ПЛЭЙ».Работа выполнена на материалах ООО «ФЕАР ПЛЭЙ».Использованные методы: анализ и синтез, табличный, графический, SWOT-анализ, классификация, сравнение.Результаты работы:1) изучены теоретические основы разработки и совершенствования системы сбыта;2) исследована характеристика ООО «ФЕАР ПЛЭЙ», проведен анализ ее хозяйственной деятельности;3) разработаны и экономически обоснованы рекомендации по развитию системы сбыта компании.Область применения результатов ВКР – практическое применение в работе компании ООО «ФЕАР ПЛЕЙ».Выводы. В ходе анализа хозяйственной деятельности ООО «ФЕАР ПЛЭЙ» были выявлены определенные проблемы с реализацией товара. Исходя из выявленных проблем компании было предложено развивать онлайн-продажи на таких платформах как Wildberries и Ozon, с перспективами выхода на другие площадки электронной коммерции. В ходе реализации данных мероприятий за 7 месяцев развития онлайн-продаж компания получила дополнительный доход в размере более 250 тыс. руб., что является половиной чистой прибыли, полученной компанией в 2021 году.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work: Development of measures for the development of the sales system of FAIR PLAY LLC.The aim of the graduate qualification work is the development and economic justification of measures for the development of the FAIR PLAY LLC sales system.The work has been carried out on the materials of FAIR PLAY LLC. Research methods used: analysis and synthesis, tabular, graphical, SWOT analysis, classification, comparison.The main results of the graduate qualification work:1) the theoretical foundations of the development of a sales system have been studied;2) the characteristics of FAIR PLAY LLC are investigated, the analysis of its economic activity is carried out;3) recommendations for the development of the company's sales system have been developed and economically justified.The areas of the graduate qualification work results application – practical application in the work of the company FAIR PLAY LLC.Conclusions of graduate qualification work. During the analysis of the economic activity of FAIR PLAY LLC, certain problems with the sale of goods were identified. Based on the identified problems, the company was asked to develop online sales on platforms such as Wildberries and Ozon, with prospects for entering other platforms. During the implementation of these measures for 7 months of online sales development, the company received additional income in the amount of more than 250 thousand rubles, which is half of the net profit received by the company in 2021.
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